
 

 

 

 

Geffen, 25 juni 2015 

Betreft : Leefbaarheid Geffen  

Artikel 41 vragen. 

 

Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 

 

De laatste tijd bereiken ons regelmatig signalen met name vanuit het verenigingsleven in de Geffense 

gemeenschap over aspecten die betrekking hebben op de leefbaarheid. 

 

De volgende onderwerpen/vragen komen daarbij aan de orde: 

 

1. Is er voortgang met betrekking tot de huisvesting van het Gilde en de Scouting? 

2. Zo ja, waaruit bestaat die voortgang, zijn er al concrete plannen? 

3. Hoe is het beleid van de gemeente Oss met betrekking tot het vaststellen van de 

huurtarieven van sportaccommodaties? 

4. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de functie van het voormalige gemeentehuis? 

5. En daarmee samenhangend de ontwikkeling  van de dorpskern Geffen? 

6. Welke acties wil het college ondernemen om samen met betrokkenen te komen tot een 

sluitende exploitatie van MFC De Koppelinck en het zorgen voor een betere bezetting van dit 

gebouw? 

 

Uw antwoorden zien wij graag op korte termijn tegemoet.  

 

Met vriendelijke groet,  

Namens VDG, 

Arno Romme 

 

 

 


